
                                       
Referat af møde i 

Egtved Udviklingsråd 
 

Dato: 9. november  Mødested: Roberthus 
Tidspunkt: kl. 19 

 

Mødeleder/referent 
Inger/Inger 

Deltagere:  
Flemming, Mette, Inger, Torben, 
Thyra 
 

Afbud:  
Kirsten, Troels, Henrik, 
Mette 

 
Dagsorden: 
 

1. Opfølgning vedr. Tinghøj 
 
 
 

2. Opdatering af 
hjemmesiden 
www.egtved.dk 

 
 
 
 
 

 
 

3. Nyt erhvervsjord 
 
 

 
4. Oplevelsescenter ved 

Egtved Pigens grav.  
Helle og Inger 

 
 

5. BID  
 
 
 
 

6. Nytårskur 
Torben, Helle, Kirsten, 
Flemming, Kari samt Tove 
og Anne Birgitte fra 
biblioteket 
 

               
 
 

 
Referat: 
 
1. 
Intet nyt fra Lone. Dog en mail om at Tinghøj fra fået nyt leder.  
 
 

 
OBS, hvad skal opdateres, hvad har vi af nyt materiale, og hvem 
gør hvad.  
Kommunikationsgruppen vedr. byvision:  
Frederik: Videoer er i gang sat.  
Materiale fra Vejle Kommune vedr. turist i Egtved, kan brugs til 
hjemmeside.  
Opdatering af foreningsoversigten: Inger og Kirsten hjælpes ad.  

 
 
3. 
VAF har spurgt til det, så der kommer sikkert en artikel om det.  
Kører i politisk regi.  
 
4. 
Idekonkurrence er udskrevet.  
Helle og Inger er med i styregruppen. 
Vi forventer at vinderforslaget kan afsløres inden jul.  
 
5.  
Næste møde er den 23. november.  
Varmeværket deltager.  
Fokus på de unge.  
 
6. 
Lørdag den 7. januar kl. 14 – 16 i 2023. 
Anne Birgitte er stoppet hos Vejle Kommune.  
Arbejdsgruppe fremlagde program for Nytårskuren.  
Alle var enige om, at det er et godt program.  
Bibliotek, Brugergruppen for Roberthus og Egtved Udviklingsråd 
står for Nytårskuren.  

 
 



 
7. Idrætsforeningen 

 
 
 
 
 
 

8. Spejderne 
 
 
 
 
 
 

 
9. Roberthus, brugergruppe 

v/ Torben 
 
 

10. Vejle Ådal og Fjord 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

11. Sikkerskolevej  
 
 
 
 
 
 

12. Lokalplan nr. 1348 ved 
Hejlskovparken v/ 
Flemming og Inger 

 
 

13. Vejles Skov 
 

 
7.  
Byggearbejdet på 1.sal er sat i stå indtil videre. Energipriserne 
p.t. gør, at der er brug for at bremse op. Ellers går det godt i 
hallen. Der arbejdes på at få noget mere liv i hallen. God 
opbakning til fællesspisning i hallen.  
 
 
8. 
Oplæg fra Torben. Vision – Center for friluftsliv.  
Oplægget præsenteres ved nytårskuren.  
Spejderne har fået 2 bevillinger (fondsmidler) i alt 335.000. Så nu 
kan arbejdet med at lave et sløjd lokale i skoven begynde. 
Spejderne forventer, at det er klar til sommeren 2023. 
 
 
9. 
Brugergruppen på Roberthus hjælper p.t. med nytårskuren.  
 
 
10. 
Landskabsplan for Vejle Ådal og Fjord har været i høring.  
Fine høringsmøder, hvor Mette og Inger har deltaget.  
Inger har indsendt høringssvar via citizenlab, som er en 
høringsportal. Selve planen og alle høringssvar kan ses her: 
 

(37) Projekt: LANDSKABSPLAN FOR VEJLE 
ÅDAL OG FJORD (citizenlab.co) 
 
Vores høringssvar går primært på at der skal skabes 
sammenhæng mellem vores byvision (Naturkorridorer til Vejle 
Ådal) og de grønne kiler i landsskabsplanen.  
 
Næste møde er den 8. november.  
 
 
11. 
Opfordring til at grundejerforeningen Hejlskov, Vinkelgård og 
den nye udstykning ved Dulmosevej går sammen om en løsning 
vedr. sikkerskolevej over Søndergade. Skal tages med til 
budgetønske til 2024. Erik og Flemming?  
 
 
 
12. 
Egtved Udviklingsråd har gjort indsigelse mod lokalplanen.  
Indsigelse er sendt rundt. Ingen tilbagemelding endnu.  
 
13. 
Plan over Vejle Kommunes skove har været i høring.  

https://vejle.citizenlab.co/da-DK/folders/landskabsplan-for-vejle-aadal-og-fjord
https://vejle.citizenlab.co/da-DK/folders/landskabsplan-for-vejle-aadal-og-fjord


 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

14. Kong Rans Togt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
15. Næste møde 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Inger har indsendt vores hørngssvar via citizenlab. Høringssvaret 
kan ses her: 
 

(37) Projekt: SKOVPLANEN - OFFENTLIG 
HØRING (citizenlab.co) 
 
Vores høringssvar handler om, bynær offentlig skov tæt på 
Egtved, adgang til MTB spor i nærheden af Egtved og 
sammenhæng mellem grundvandsbeskyttelse og skovområder. 
(grundvandsparker?).  
 
14. Ny forening er på vej.  
”Frivillige forening Kong Rans Togt” 
Formål med foreningen er, at de skal være med til fortsat at 
udvikle ruten. De skal være med til at finde og fremhæve de små 
og store oplevelser langs ruten – det kan være en god røver 
historie m.v.  
Alle lokalråd på ruten er blevet bedt om at stille med en 
repræsentant til den nye forening.  
Inger har aftalt med Kent Jensen fra stigruppen, at han fortsat er 
Egtveds repræsentant i arbejdet med Kong Rans Togt.  
 
15 
Julefrokost tirsdag den 6. december kl. 18.00 
Flemming bestiller mad og tager drikkevarer med.  
Vi regner med at alle kommer.  
Hvis du ikke kan komme må du gerne give besked, så Flemming 
ved, hvor mange han skal bestille mad til.  
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

  
 

https://vejle.citizenlab.co/da-DK/folders/Skovplanen
https://vejle.citizenlab.co/da-DK/folders/Skovplanen

